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Από το υπ’ αριθ. 12/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 329/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση διαγραφής τέλους, προστίμου 
και προσαυξήσεων εκπρόθεσμης 
καταβολής της Αμανατίδου Σ.-
Καρανάτσιος Ι.-Δομπρής Α. Ο.Ε.. 

 
       Σήμερα 9 Ιουνίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 5-6-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
ύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 
          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Κ. Συμεωνίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Σ. Παναγιωτίδης Η. Σοφιανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Ακριβόπουλος  
4. Γ.  Μιχαηλίδης Γ. Ορφανίδης Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
5. Π. Παυλίδης   Ι. Καπετανίδης 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α. Δελαβερίδης   Γ. Μανακούλης 

10. Α.  Τσιάρας   Β. Ρήσσου 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Μ. Τρανίδης   Απών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Α. Παπαστεργίου   Κ. Καπανίδης 
15. Γ. Κάκαρης  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Α. Παπαστεργίου, Β. 
Γιαννουλάκης, Ε. Σοφιανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, 
Η. Σοφιανίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 314/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Χ. Γεωργιάδης και αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 315/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Δελαβερίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος,  Χ. 
Γεωργιάδης. 

16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Χ. Γεωργιάδης 
18. Β. Γιαννουλάκης 
19. Ε. Σοφιανίδης 
20. Μ. Σακαλής 
21. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
22. Ε. Γουναράς 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 317/2008 απόφασης προσήλθε ο 

κ. Χ. Γεωργιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Ι. 
Καλαϊτζίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 318/2008 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Ν. Τσιαμήτρος και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. 
Μωυσιάδης, Χ. Γεωργιάδης, Ε. Σοφιανίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 329/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Ν. Μωυσιάδης και αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 344/2008 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Ε. Γουναράς. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 345/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Ε. Γουναράς και αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 351/2008 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Γ. Κάκαρης. 

23. Ι. Καλαϊτζίδης 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 9ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 2-6-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

  Σύμφωνα με την αρίθ. 64/13-6-03 έκθεση βεβαίωσης παράβασης της 
Δημοτικής Αστυνομίας διαπιστώθηκε ότι η ομόρρυθμη εταιρεία Αμανατίδου Σ – 
Καρανάτσιος Ι-Δομπρής Α. Ο.Ε. έκανε χρήση πεζοδρομίου εμβ 12 τμ στην οδό 
Ελλης 10 , χωρίς την απαιτούμενη άδεια της υπηρεσίας .  

 Με την 567/2004 απόφαση Δημάρχου επιβλήθηκε και βεβαιώθηκε στην 
ομόρρυθμη εταιρεία Αμανατίδου Σ-Καρανάτσιος Ι-Δομπρής Α. Ο.Ε. με τον 
διακριτικό τίτλο ΠΡΙΒΕ και η οποία εδρεύει στην Βέροια  και στην οδό Ελης 10 , 
τέλος και πρόστιμο για χρήση πεζοδρομίου εμβ 12 τμ για το έτος 2003 συνολικού 
ποσού 3816,00€. 

Η απόφαση Δημάρχου θυροκολλήθηκε στις 4-6-04,διότι το κατάστημα εκείνη 
την περίοδο ήταν κλειστό και δεν βρέθηκε ο υπεύθυνος για να την παραλάβει.. 

Με την από 28-1-08 αίτησή της η παραπάνω εταιρεία ζητάει την επανεξέταση 
της υπόθεσης επιβολής τέλους χρήσης πεζοδρομίου και προστίμου , για τους εξής 
λόγους , όπως αναφέρεται παρακάτω:   

Σύμφωνα με τα επίσημα σχέδια του καταστήματος, όπως αυτά έχουν 
κατατεθεί τόσο στο Πολεοδομικό Γραφείο , όσο και στο γραφείο καταστημάτων  του 
Δήμου , το ακίνητο στο οποίο στεγάζεται η επιχείρησή μας έχει έμπροσθεν αυτού  
ιδιωτικό αύλειο χώρο εμβ 86,52 τμ. Στον χώρο αυτό ενίοτε γίνεται ανάπτυξη 
τραπεζοκαθισμάτων, όταν ο καιρός το επιτρέπει έως και τον Μάιο κάθε έτους , λίγο 
πριν το κατάστημα κλείσει.     

Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δ.Σ. να αποφασίσει για την 
διαγραφή του παραπάνω κεφαλαίου και των προσαυξήσεών του. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Μιχαηλίδης: Το 2003 η Δημοτική Αστυνομία έκανε έκθεση βεβαίωσης 
παράβασης για την εταιρεία των κ.κ. Αμανατίδου, Καρανάτσιου και Δομπρή διότι 
έκανε χρήση πεζοδρομίου 12 τ.μ. στην οδό Έλλης χωρίς την απαιτούμενη άδεια κι 
αυτό ισχυρίστηκε τότε η υπηρεσία. Πήγε η υπηρεσία στο μαγαζί που ονομάζεται 
ΠΡΙΒΕ, το μαγαζί ήταν κλειστό και θυροκόλλησε, όπως όφειλε, την απόφαση του 
προστίμου, αλλά οι ιδιοκτήτες δεν το έλαβαν ποτέ. Με αφορμή το ειδοποιητήριο που 
της έστειλε η υπηρεσία για να εξοφληθούν αυτά τα χρήματα, η εταιρεία προσφεύγει 
όπως οφείλει και ζητάει μάλιστα και βεβαίωση από την τεχνική υπηρεσία με την 
οποία αποδεικνύει ότι ο χώρος για τον οποίο υποβλήθηκε πρόστιμο είναι ιδιωτικός 
και συνεπώς κακώς επιβλήθηκε το πρόστιμο. Ζητά λοιπόν η εταιρεία τη διαγραφή 
του τέλους, των προστίμων και των προσαυξήσεων. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Δελαβερίδης: 1)Δεν έχει άδεια για ανάπτυξη τραπεζοκαθισμάτων στον αίθριο 

χώρο; 2)Η υπηρεσία λέει ότι είναι 12 τ.μ. και ο κ. Δομπρής λέει 120 τ.μ. Ποιο είναι το 
αληθινό; 3)Είναι ιδιωτικός χώρος; 4)Στους ιδιωτικούς χώρους, στις πρασιές, στα 
οικόπεδα μπορεί ο καθένας να βγάλει και να αναπτύξει τραπεζοκαθίσματα ή πρέπει 
πρώτα να βγάλει άδεια; 

Μιχαηλίδης: Όσον αφορά την έκταση, προφανώς και δεν είναι 12 τ.μ. αλλά 
120 τ.μ. αφού το ξέρουμε όλοι ότι είναι μεγάλος ο χώρος μπροστά από τα δύο 
μαγαζιά του Πριβέ που έγιναν ένα. Δεν ξέρω τι αναγράφει η άδειά του κε Δελαβερίδη 
γιατί ό,τι αναφέρει η άδεια είναι το νόμιμο αλλά παρόλα αυτά η ένσταση είναι γιατί 
εδώ τον έγραψε η Δημοτική Αστυνομία για κατάληψη δημοτικού χώρου, ενώ ο 
χώρος αυτός είναι ιδιωτικός.  



Σακαλής: Και στην περίπτωση αυτή απαιτείται άδεια. 
Μιχαηλίδης: Δεν μπορεί να τον γράψει όμως η Δημοτική Αστυνομία για 

ιδιωτικό χώρο. 
Δελαβερίδης: Θα έλεγα το θέμα να αναβληθεί γιατί ορισμένες ερωτήσεις δεν 

απαντήθηκαν. Κι εγώ έκανα έλεγχο από την οικοδομική άδεια και πράγματι υπάρχει 
οικόπεδο αλλά κι εκεί πρέπει να βγάλεις άδεια. Να εξεταστούν όλα αυτά και μετά να 
έρθει στο Δ.Σ. για να πάρουμε αποφάσεις. Η υπηρεσία μιλάει για 12 τ.μ. ενώ η 
εταιρεία λέει ότι είναι 120 τ.μ. Αυτά δεν θα πρέπει να τα δούμε; Προκύπτει κι ένα 
άλλο πρόβλημα. Αν είναι 12 τ.μ. είναι αυτό το πρόστιμο κι αν είναι 120 τ.μ. θα είναι 
πενταπλάσιο ή δεκαπλάσιο; 

Μιχαηλίδης: Εγώ νομίζω ότι είναι σαφές και δεν πρέπει να πάμε σε αναβολή 
και να ταλαιπωρήσουμε τον δημότη περισσότερο από αυτά που έχει υποστεί τον 
τελευταίο καιρό. Η υπηρεσία πιστοποιεί ότι ο χώρος όπου υποβλήθηκε πρόστιμο 
είναι ιδιωτικός και όχι δημοτικός. 

Σακαλής: Μία διευκρίνιση. Αν εμείς σήμερα διαγράψουμε το χρέος κι αυτός 
αύριο βγάλει τραπεζοκαθίσματα θα πει ότι είναι δικός τους χώρος. 

Μιχαηλίδης: Αν κε Σακαλή βγάλει καθίσματα οποιοδήποτε μαγαζί κι όχι μόνο 
αυτό, μελλοντικά, θα το εξετάσουμε εμείς μετά την παράβαση που θα βεβαιωθεί από 
την Αστυνομία ή την Δημοτική Αστυνομία και σύμφωνα μ’ εκείνο το πρόστιμο. Δεν 
μπορώ εγώ να απαντήσω για το τι θα κάνει μελλοντικά. 

Χατζαηαθανασίου: Διαδικαστικά. Αναφέρθηκε στην προ ημερήσιας διάταξης 
συζήτηση ότι θα αφαιρεθούν από 13 μαγαζιά οι άδειες λειτουργίας τους αλλά την ίδια 
στιγμή εμείς έχουμε ασάφειες ως προς το να είμαστε ή όχι χαριστικοί σε κάποιο άλλο 
μαγαζί. Θα πρέπει να είμαστε ιδιαίτερα προσεκτικοί, λαμβάνοντας υπόψη κι αυτό 
που λέει ο κ. Σακαλής δηλ. μήπως μείνουμε εκτεθειμένοι χαρίζοντάς του αυτό το 
ποσόν. Γι’ αυτό λέω ότι δεν ταλαιπωρείται ο εν λόγω κύριος αν αναβάλουμε το θέμα, 
είμαστε πιο σαφείς και θα γίνει η διαγραφή την επόμενη φορά. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Μ. Σακαλή για αναβολή 
λήψης απόφασης επί του θέματος; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Τ. Χατζηαθανασίου, Α. Δελαβερίδης, Μ. Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. 
Γουναράς. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. 
Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Μ. 
Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης, Χ. Σκουμπόπουλος. 
 Πρόεδρος: Κατά πλειοψηφία προχωρούμε σε ψηφοφορία για λήψη απόφασης 
επί του θέματος. Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του Αντιδημάρχου κ. Γ. 
Μιχαηλίδη για διαγραφή τέλους, προστίμου και προσαυξήσεων εκπρόθεσμης 
καταβολής της Αμανατίδου Σ.-Καρανάτσιος Ι.-Δομπρής Α. Ο.Ε.; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. 
Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Μ. 
Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης, Χ. Σκουμπόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου-
Καραχατζή. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Τ. Χατζηαθανασίου, Α. Δελαβερίδης, Μ. 
Σακαλής, Ε. Γουναράς. 
 Το Δ.Σ.  μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 2-6-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την από 28-1-2008 αίτηση της εταιρείας Αμανατίδου Σ.-Καρανάτσιος Ι.-Δομπρής 
Α. Ο.Ε.  



3.- Την αριθ. 64/13-6-2003 έκθεση βεβαίωσης της ειδικής υπηρεσίας του Δήμου. 
4.- Την αριθ. 567/2004 απόφαση Δημάρχου Βέροιας, με την οποία επιβλήθηκε στην 
παραπάνω εταιρεία τέλος και πρόστιμο για χρήση πεζοδρομίου συνολικού ποσού € 
3.816,00, το οποίο με τις νόμιμες προσαυξήσεις ανήλθε σε 4.960,80 ευρώ. 
5.- Το αριθ. 1052/8-5-2008 έγγραφο του Τμήματος Πολεοδομίας του Δήμου, 
σύμφωνα με το οποίο οι ακάλυπτοι χώροι (προκήπια) των δύο όμορων οικοδομών σε 
τμήμα του ισόγειου χώρου των οποίων βρίσκεται η επιχείρηση της παραπάνω 
εταιρείας, είναι 60,00τ.μ. και 61,00τ.μ. 
6.- Το τοπογραφικό διάγραμμα που συνέταξε ο Μόσχος Μπογιάννης, πολιτικός 
μηχανικός και κατατέθηκε στην αρμόδια υπηρεσία του Δήμου, από το οποίο 
προκύπτει ότι το ακίνητο στο οποίο στεγάζεται η εν λόγω επιχείρηση έχει έμπροσθεν 
αυτού ιδιωτικό αύλειο χώρο εμβαδού 86,52τ.μ.  
7.- Την ανάγκη διαγραφής του προστίμου και των προσαυξήσεων εκπροθέσμου 
καταβολής επί του παραπάνω τέλους.  
8.- Τις προτάσεις των δημ. συμβούλων Γ. Μιχαηλίδη και Α. Δελαβερίδη. 
9.- Το αποτέλεσμα των ψηφοφοριών. 
10.- Τις διατάξεις του των παρ. 3 & 4 του άρθρου 12 του Ν. 3074/02 καθώς και αυτές 
της παρ. 5 του άρθρου 9 του Ν. 3345/2005. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

Εγκρίνει τη διαγραφή από τους χρηματικούς καταλόγους του Δήμου των 
οφειλών της εταιρείας Αμανατίδου Σ.-Καρανάτσιος Ι.-Δομπρής Α. Ο.Ε., συνολικού 
ποσού € 4.960,80 (€ 1.272,00 τέλος χρήσης πεζοδρομίου + € 2.544,00 πρόστιμο 
τέλους χρήσης πεζοδρομίου + € 1.144,80 προσαυξήσεις εκπρόθεσμης καταβολής). 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  329 / 2008 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Μ. Τρανίδης   
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Γ. Κάκαρης   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Η. Σοφιανίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  25-6-2008 

Η Δήμαρχος 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ-ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  
 


